
A Słowo stało się ciałem i zamieszkało wśród nas.
I oglądaliśmy Jego chwalę, chwalę, jaką Jednorodzony

otrzymuje od Ojca pełen łaski i prawdy.
(J  1,14)

Drodzy Parafianie, Goście i Sympatycy naszej Parafii

Serce ludzkie, które przyjmuje Boga, staje się domem pełnym ciepła i pokoju. 
Ludzkie domy, w których obecny jest Bóg, promieniują dobrocią i zgodą. 

Na  tegoroczne  Święta  Bożego  Narodzenia  życzę  Wam  uzdrawiającego 
spotkania z miłością Jezusa, który przychodzi, by zamieszkać wśród nas. 

Niech Jego obecność przyniesie wszystkim pokój i radość, światło i moc Ducha 
Świętego a także pragnienie świętości. Niech pomoże nam zaufać Bożym planom i z 
ufnością patrzeć w przyszłość. 
     Wraz  z  życzeniami  dzielę  się  z  Wami opłatkiem i  z  serca  wszystkim Wam 
błogosławię.
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